
Oświadczenie złożone 

przez senatora Grzegorza Peczkisa 

na 76. posiedzeniu Senatu 

w dniu 12 kwietnia 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do głównego inspektora ochrony środowiska Pawła Ciećki oraz do wojewody 

opolskiego Adriana Czubaka 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z nieustającymi interwencjami w moim biurze, biurze senatora RP, w sprawie złej jakości po-

wietrza w Kędzierzynie-Koźlu, w szczególności jego zanieczyszczenia związkami benzenu, zwracam się 

z uprzejmą prośbą o wykaz działań wynikających z nowych uprawnień, jakie posiadają służby podległe wo-

jewodzie. 

1. W szczególności proszę o wykazanie liczby niezapowiedzianych kontroli, przeprowadzonych na terenie 

sąsiadującym z Petrochemią Blachownia w latach 2018 i 2019 w zakresie emisji związków benzenu w okre-

sach wczesnoporannych, rejestrowania przez stację pomiarową na terenie osiedla Piastów. 

2. Jakie są okoliczności udzielenia zgody na produkcję węgla drzewnego przez zakład zlokalizowany na 

terenie osiedla Śródmieście w Kędzierzynie-Koźlu przy ulicy Powstańców Śląskich? W trakcie produkcji 

oraz składowania węgla następuje intensywne pylenie, na które skarżą się okoliczni mieszkańcy. 

3. Proszę o kopię dokumentacji z audytu, jaki został przeprowadzony w Wojewódzkim Inspektoracie 

Ochrony Środowiska w Opolu po objęciu władzy w roku 2015, z lat poprzednich. 

Z wyrazami szacunku 

Grzegorz Peczkis 
 


